
PRTOKÓŁ NR V/2023 

z obrad V Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu,  
która odbyła się w dniu 30 marca 2023 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 

Obecni: 
1. Na stan 15 radnych:  obecnych 14 

 nieobecnych 1 
 usprawiedliwionych 0 

 
2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Sekretarz Miasta Justyna Majer, w zastępstwie  

Skarbnik Miasta Sylwia Krenzel Naczelnik Wydziału Finansowego, Radca Prawny Katarzyna 
Morawska-Paterek, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Komendant Straży Miejskiej oraz 
Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego. 

 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

a. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022. 

b. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny. 
c. Sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie wraz ze sprawozdaniem z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

d. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu 
za rok 2022. 

e. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2022. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Wolne głosy. 
6. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 
7. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
9. Blok informacyjny. 
10. Przyjęcie protokołu z II nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 06.02.2023 r. oraz protokołu 

z III Sesji Rady Miejskiej z dnia 23.02.2023 r. 
11. Zakończenie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu 

 

Ad 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady V Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, które odbyły 
się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
Na podstawie § 8 ust. 1 Regulaminu Obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych Radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał wszystkich uczestniczących 
w obradach Sesji Rady zarówno Radnych, zaproszonych Gości jak i wszystkich obecnych na Sali oraz 
śledzących posiedzenie za pośrednictwem Internetu. 
  



Ad 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym 
porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy ktoś wnosi o jego poszerzenie lub ograniczenie.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zawnioskował o poszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie 

4 projektów uchwał, które zostały wcześniej przekazane drogą elektroniczną, tj.: 

1. projekt uchwały ws. przekazania według właściwości petycji w zakresie zwiększenia 

świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności, 

2. projekt uchwały ws. rozpatrzenia wniosku w zakresie utworzenia na terenie Gminy Bieruń 

schroniska miejskiego dla bezdomnych zwierząt, 

3. projekt uchwały ws. rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Komisji Alkoholowej  

w Bieruniu, 

4. projekt uchwały ws. rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Bieruniu. 

Projekty uchwał zostały kolejno poddane pod głosowanie: 

 

Wniosek 1 

Poszerzenie porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały ws. przekazania według właściwości 

petycji w zakresie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej 

społeczności: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek  została przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

Wniosek 2 

Poszerzenie porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia wniosku w zakresie 

utworzenia na terenie Gminy Bieruń schroniska miejskiego dla bezdomnych zwierząt rozpatrzenia 

wniosku w zakresie utworzenia na terenie Gminy Bieruń schroniska miejskiego dla bezdomnych 

zwierząt: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty -  

3. Czapiewski Dariusz ZA 



4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia - 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria - 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek  został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

Wniosek 3 

Poszerzenie porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia skargi na 

Przewodniczącego Komisji Alkoholowej w Bieruniu: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek  został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

Wniosek 4 

Poszerzenie porządku obrad o wprowadzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 



8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
Radna Natalia Grosman zapytała, kiedy będzie można zapoznać się z projektami uchwał, na co 
odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej wskazując, że projekty zostały przesłane drogą 
mailową oraz że zostaną zamieszczone na sesji po przyjęciu nowego porządku obrad. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej poddała pod głosowanie zmianę porządku obrad 

wskazując, aby wprowadzone projekty znalazły się w, pkt., 8 jako projekt 10, 11, 12 i 13: 

 

Wniosek 5 

Przyjęcie zmienionego porządku obrad 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Nowy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
Ad 3 
Zarówno „Działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej” oraz wszystkie sprawozdania  
z działalności zostały zaprezentowane i omówione przez Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotra Ćwiękałę. 
Obrady opuścił Radny Piotr Świerkosz. Od tej pory w obradach uczestniczy 13 Radnych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za wprowadzenie przypomniał, że temat był 
przedmiotem Komisji Społecznej. Przewodnicząca Komisji Społecznej Barbara Panek-Bryła 
przedstawiła opinie Komisji. Przed przystąpieniem do dyskusji poinformowano, że, jak co roku będą 
opiniowane poszczególne sprawozdania. 



W dyskusji głos zabrali: Radny Jarosław Mokry, Przewodniczący Rady Miejskiej, Radna Barbara 
Panek-Bryła. Poruszone zostały m. in. kwestie: dodatków węglowych; działań związanych  
z podnoszeniem świadomości w zakresie ograniczania niskiej emisji; zwiększenia ilości zadań 
związanych z szeroko pojętą pomocą społeczną (programy socjalne, społeczne np. dodatek węglowy); 
uznania dla całego zespołu za sprawność działania; trudnej specyfiki działania Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej (MOPS); podziękowań dla całego zespołu MOPS za widoczne zaangażowanie, 
pozytywną ocenę współpracy; opieki dzieci w pieczy zastępczej i ponoszonych kosztów przez Gminę. 
Randa Barbara Panek-Bryła przedstawiła stanowisko w zakresie pieczy zastępczej. 
Zastępca Dyrektora MOPS Bogusława Miernik wyjaśniła kontekst sytuacji pieczy zastępczej.  
Radni Rady Miejskiej nie wnieśli uwag do przedstawionego stanowiska. Burmistrz Miasta Krystian 
Grzesica odniósł się do: działalności MOPS wspominając trudności, z jakimi zmierzali się pracownicy  
w ostatnim czasie, ich zaangażowaniem i poświęceniem oraz niesieniem pomocy w momentach tj. 
wybuch pandemii COVID, sytuacja na Ukrainie, fala uchodźców, realizacja programów rządowych; 
świadczenia węglowego i „handlowania” węglem, którym zajmował się Wydział Gospodarki 
Komunalnej wraz z Zastępcą Burmistrza; weryfikacji i przyznawania dodatków węglowych przez 
MOPS; zmiany populacji korzystającej z usług MOPS; podziękowań za pracę i kontakt z ludźmi oraz 
efekty wykonywanej pracy. Radny Stanisław Jurecki oraz Burmistrz Miasta odnieśli się do 
wypowiedzi w zakresie styczności MOPS-u z węglem, jego rozwożenia i handlu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał kolejno 
sprawozdania: 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 
2022: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 



4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie wraz ze sprawozdaniem z Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Bieruniu za rok 2022:  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 



9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za 2022: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr - 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Ocena została przyjęta jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 

Radna Barbara Panek-Bryła odczytała stanowisko, które Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie: 

 

Stanowisko1: 

Stanowisko Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 30 marca 2023 r. w związku z wzrastającymi kosztami 

pobytu dzieci w pieczy zastępczej Rada Miejska w Bieruniu apeluje do władz Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego o analizę i zmianę w uchwale w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości 

lub w części łącznie z odsetkami odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia od 

ustalonej opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, które spowodują obciążenie większymi 

kosztami odpłatności za pobyt dziecka pieczy zastępczej rodziców lub opiekunów prawnych 

pracujących i posiadających dochody. W przedmiotowej uchwale zmiany powinny dotyczyć kwestii 

uniemożliwiania w tak dużym zakresie odstąpienia od ustalenia tych opłat. Sprawi to, że rodzice  

i opiekunowie prawni posiadające wyższe dochody będą ponosić koszty, które obecnie nadmiernie 

obciążają samorządy i finanse publiczne: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 



4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Stanowisko  zostało przyjęte jednogłośnie, przy 13 głosach za. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o uzupełnienie pisemnego sprawozdania z okresu 
międzysesyjnego. Burmistrz Miasta przekazał m. in., że: 24.03.2023 r. odbyło się Nadzwyczajne 
Walne Zgromadzenie Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, podczas której podjęto 2 ważne 
uchwały (wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości położonych na terenie Bierunia w zakresie dwóch 
nieruchomości w kompleksie przy ul. Turyńskiej); ogłoszono pierwszy publiczny nieograniczony 
przetarg ustny na sprzedaż nieruchomości w Bieruniu przy ul. Turyńskiej (działka drogowa); 
wywieszono wykaz nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy na okres 3 lat w trybie 
bezprzetargowym; do 3 kwietnia br. Trwa wyłożenie planu miejscowego terenów położony między 
linią kolejową a potokiem gołanieckim i ul. Wawelską oraz ul. Bohaterów Westerplatte (uzgadnianie 
nowych warunków w zw. z przebudową ul. Wawelskiej), uwagi do planu można składać do 17 
kwietnia br.; na wniosek Województwa Śląskiego zostało wszczęte postępowanie administracyjne ws. 
Wydania decyzji ZRID dla zadania przebudowa skrzyżowania ulicy wojewódzkiej 934 z DK44 wraz  
z przebudową skrzyżowania ul. Wawelskiej z linią kolejową; trwa wymiana wiat przystankowych 
wzdłuż ul. Warszawskiej; otrzymano środki finansowe 230 tys. na remont mieszkania dla 
repatriantów; obecnie trwa etap przygotowania przetargu przez Powiatowy Zarząd Dróg (w zakresie 
projektowania i wybudowania skrzyżowania na Jajostach); trwa rozbudowa i budowa ul. Domy Polne 
i ul. Szynowej wraz z budową kanalizacji sanitarnej; wybrano wykonawcę robót na przebudowę  
ul. Słowackiego, ul. Latochy i ul. Kopcowej; rozpoczęto postępowanie przetargowe dla przebudowy 
ul. Soleckiej, ul. Sadowej, budowy miasteczka ruchu drogowego wraz z doposażeniem przejść dla 
pieszych i Szkół; rozpoczęto prace przy przebudowie ul. Kolejowej etap I; trwają prace nad 
dokumentacjami projektowymi ulic: Peryferyjnej, Miodowej, Leśnej, wewnętrznej Granitowej; odbył 
się odbiór techniczny CPII (zadanie związane ze ścieżkami rowerowymi); trwają prace związane  
z modernizacją energetyczną budynków użyteczności publicznej w Gminie Bieruń; na etapie 
przygotowania przetargowego jest modernizacja infrastruktury sportowo-rekreacyjnej; trwają prace 
związane z remontem kanalizacji deszczowej, sanitarnej w okolicach Skateparku, trawa 
postępowanie przetargowe na rozbudowę kanalizacji sanitarnej w Ścierniach; trwają prace 
projektowe przy ul. Spiżowej; trwają bieżące prace remontowe dróg i chodników; będą utrudnienia  
w związku z remontem parkingu przy ul. Licealnej, ul. Jerzego; 31 marca kończy się termin składania 
wniosków do: Zielonego Budżetu, programu ograniczenia emisji, programu STOP SMOG; odbyły się 
zebrania Ochotniczych Straży Pożarnych gdzie poinformowano o akcie notarialnym dotyczącym 
zamiany działek; przymierzamy się do przetargu na dokumentacje projektową rozbudowy Remizy;  
o rozbudowie JRG na Ścierniach. Burmistrz Miasta przekazał również informacje o spotkaniach: 
Ministra Edukacji prof. Przemysława Czarnka z udziałem Poseł Bożeny Borys-Szopy, Wicewojewody 
Jan Chrząszcz i innych, (wspominając o programie „Ninanki”); konwentu Wójtów i Burmistrzów 
Śląskiego Związku Gmin i Powiatów; konsultacjach społecznych z projektem terenu za Groblą. 



Podpisano umowę na dotacje z Klubami Sportowymi na ten rok, przekazano laptopy do Szkół 
Podstawowych, odebrano tytuł „Lidera Transformacji Energetycznej 2023”. Przekazano informacje, 
że od 1 kwietnia zmieniają się godziny pracy Straży Miejskiej w dni wolne tj. od godz. 12 do godz. 24. 
 
Radna Maria Sitko, Radny Damian Gerycki, Radna Natalia Grosman, Przewodniczący Rady 
Miejskiej. Radni odnieśli się do rozbudowy kanalizacji sanitarnej w Ścierniach, pozycji 5 sprawozdania  
w zakresie utworzenie danych przestrzennych zbiorów i meta danych dla aktów planowania 
przestrzennego dostosowanych do geoportalu, dalszych szczegółów czasowych budowy tunelu  
i przebudowy skrzyżowania ul. Wawelskiej, zgłoszeń Mieszkańców ul. Klemensa Latochy w zakresie 
remontu ul. Kopcowej, Słowackiego, Latochy – analizy i zwrócenia uwagi na sposób wykonania 
położenia nawierzchni brukowej. 
Odpowiedzi w kolejności udzielali Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Jerzy Kaczmarczyk, 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga oraz Burmistrz 
Miasta. 
 
Ad 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji w zakresie: 
- propozycji zagospodarowania terenu byłego Stawu Kopańskiego i Przykrego – spotkanie w tym 
temacie odbędzie się 17 kwietnia o godzinie 16: 30, 
- wyznaczenia z grona Członków Rady Miejskiej dwóch przedstawicieli do Zespołu Oceniającego 
Projekty złożone do Zielonego Budżetu Miasta Bierunia na rok 2024. 
Po zaproponowaniu kandydatury Radnej Krystyny Wróbel oraz Radnego Edwarda Andrejczuka 
poddano pod głosowanie następujący wniosek: 
 

Stanowisko 2 

Rada Miejska w Bieruniu wyznacza spośród swoich Członków Panią Krystynę Wróbel i Pana Edwarda 

Andrejczuka do prac w Zespole Oceniającym Projekty złożone do Zielonego Budżetu Miasta Bierunia 

na rok 2024. 
  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów  

Stanowisko zostało przyjęte większością głosów, przy 12 głosach za, 1 wstrzymującym się.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zgłoszenie mieszkańców w zakresie oświetlenia 
ulicznego – zbyt późne zapalanie oświetlenia w centrum Miasta – prośba o skontrolowanie 



poprawności działania. Burmistrz Miasta wyjaśnił powody późnego włączania oświetlania i podjętych 
działań w tym zakresie.  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus udzielił odpowiedzi na pytanie 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, Radnej Natalii Grosman, Radnego Damiana Geryckiego  
w zakresie terminu dokonania regulacji oświetlenia, awarii oświetlenia wzdłuż ul. Warszawskiej na 
wysokości przystanku autobusowego Ściernie-skrzyżowanie, nasilającego problemu niszczenia 
grobów na cmentarzu komunalnym, tymczasowego ogrodzenia. 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała o projekt parku za Groblą. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Łukasz 
Odelga. 
Radny Stanisław Jurecki zgłosił ubytki w drodze na ul. Granitowej oraz poprosił o wystosowanie 
pisma do Kopalni o wyremontowanie drogi od strony stołówki pod Bank PKO.  
Dopytał o zgłoszenie ronda na ul. Warszawskiej, powstałych ubytków (szpar) przy wszystkich 
garażach na ul. Granitowej. 
Radna Maria Sitko nawiązała do terenu za Groblą i złożenia wniosku do kopalni o partycypowanie  
w koszta. Naczelnik Łukasz Odelga udzielił wyjaśnienia. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę do godziny 16:45. 
Radny Piotr Świerkosz dołączył do obrad. Od tej pory w obradach uczestniczy 14 Radnych. 
 
Ad 6 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady następnie Sekretarz Miasta Justyna 
Majer przedstawiła informacje o realizacji uchwał poprzedniej Sesji Rady Miejskiej ich przekazaniu do 
właściwych organów nadzoru tj. Regionalnej Izby Obrachunkowej, Nadzoru Prawnego Śląskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach. Sekretarz Miasta poinformowała o otrzymanych 
zawiadomieniach z Nadzoru Prawnego w zakresie wszczęcia postępowania wobec uchwał.  
Radna Natalia Grosman zwróciła się do Radcy Prawnego o wyjaśnienie w zakresie opinii bądź 
interpretacji Nadzoru Prawnego. Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek udzieliła odpowiedzi. 
 
Ad 7 
Przewodniczący Komisji: Gospodarki, Społecznej, Bezpieczeństwa, Finansów przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 6 marca Komisja przeprowadziła kontrolę  
w Wydziale Promocji Miasta przedmiotem kontroli było sprawozdanie finansowe z rok 2022. Komisja 
nie stwierdziła nieprawidłowości i pozytywnie zaopiniowała działanie Wydziału. 
Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji poinformował o dwóch posiedzeniach Komisji 
celem rozpatrzenia spraw skierowanych do Komisji, stanowiska zostaną przedstawione dla każdej  
z zaproponowanych uchwał w dalszym porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informacje zakresie rozpatrywanej przez Komisję Skarg 
Wniosków i Petycji, petycji w zakresie możliwości zwiększenia wsparcia finansowego dla rodziców 
dzieci uczęszczających do żłobków na terenie Miasta Bierunia oraz odczytał i poddał pod głosowanie 
wniosek skierowany przez Komisję: 
 
Wniosek 6 
Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje do Burmistrza Miasta o przygotowanie odpowiednich materiałów 
dotyczących możliwości wsparcia finansowego i przekazania ich Przewodniczącemu Rady Miejskiej 
celem ich dalszego procedowana petycji i ostatecznego przygotowania projektu uchwały na kolejną 
sesję: 
  



  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 
Ad 8 
Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały: 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019-2023 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca 

Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 



 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/1/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 
b) w sprawie zmiany Uchwały w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków zwolnienia od opłat i trybu ich 
pobierania 
 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca 
Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/2/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14głosach za. 
 

c) w sprawie zmiany Uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego 
na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023 
 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca 
Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 



5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/3/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Turyńskiej w Bieruniu - część A, przyjętego 
Uchwałą Nr II/3/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 27 lutego 2020 roku 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga przedstawił projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej wskazał, iż przedmiotowa uchwała nie była opiniowana przez 
Komisje Gospodarki i uszczegółowił zasadność uchwały. 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/4/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
  



e) w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gminy Bieruń oraz usług w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych 

 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz przedstawiła 
projekt uchwały. 
 
Radna Maria Sitko, Radny Piotr Świerkosz, Radny Edward Andrejczuk, Walenty Magiera, 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Radny Damian Gerycki. Radni odnieśli się m. in. do: wysokości 
stawki wyraziła swoje zdanie na temat podejmowanych stawek, przypomnienia poprzedniej stawki, 
obaw podnoszenia stawki do maksymalnej, różnicowania stawek, interpretacji Nadzoru Prawnego, 
wybrzmienia sensu uchwały, wpływaniu i dyskutowaniu w regulacjach stawek, sprzeciwu w zakresie 
podnoszenia stawek do najwyższych dla wywożenia osadów z oczyszczalni przydomowych, osadów 
trudnych do przetworzenia, propozycji obniżenia górnej kwoty do nawet 60 zł, ilości oczyszczalni 
ekologicznych i szamb na terenie Miasta, interpretacji i różnicowania stawek. 
Naczelnik Wydziału OŚ Agnieszka Sklorz oraz Burmistrz Miasta dość obszernie udzielali 
szczegółowych wyjaśnień i odpowiedzi w zakresie obowiązków wynikających m. in. z podejmowanej 
uchwały, dostosowania do uwag Nadzoru Prawnego. 
Podczas dalszej dyskusji Radni, Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału OŚ wymieniali swoje zdania, 
opinie i argumenty ustalające zasadność podjęcia uchwały w zakresie różnicowania stawek, wniosku 
Radnego Walentego Magiery. Z uwagi na zasięgnięcie informacji od Prezesa Bieruńskiego 
Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej, Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Obrady opuścili Radny Dariusz Czapiewski oraz Radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej pory  
w obradach uczestniczy 12 Radnych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. Burmistrz Miasta przedstawił stawki cenowe, 
wskazał również na wzrost inflacji, wzrost płacy minimalnej, energii.  
Radny Walenty Magiera po wysłuchani analizy wycofał wniosek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty WSTRZYM. 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz WSTRZYM. 

13. Sitko Maria PRZECIW 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 8 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 3 głosy  

Uchwała V/5/2023 została przyjęta większością głosów, przy 8 głosach za, 1 przeciw,  
3 wstrzymujących się. 



 
f) w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Bieruń na 2023 r. oraz 

ustalenia sezonu kąpielowego 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz przedstawiła 
projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara BRAK GŁOSU 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak 1 głosu 

 
Uchwała V/6/2023 została przyjęta większością głosów, przy 11 głosach za, brak 1 głosu z powodu 
chwilowego opuszczenia obrad. 
 

g) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczania emisji na terenie 
miasta Bierunia" etap XII 
 

Naczelnik Wydziału Finansowego Sylwia Krenzel przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 
Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 



9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara BRAK GŁOSU 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak 1 głosu 

Uchwała V/7/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 11 głosach za, brak 1 głosu z powodu 
chwilowego opuszczenia obrad. 
 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2023-2027 
 

Naczelnik Wydziału Finansowego Sylwia Krenzel przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 
Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara BRAK GŁOSU 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak 1 głosu 

Uchwała V/8/2023 została przyjęta większością głosów, przy 11 głosach za, brak 1 głosu z powodu 
chwilowego opuszczenia obrad. 
 
 

i) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2023 rok 
 
Naczelnik Wydziału Finansowego Sylwia Krenzel przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 
Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 
 

 



 Nazwisko i imię radnego  

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/9/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

j) w sprawie przekazania według właściwości petycji w zakresie zwiększenia świadomości 
prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. Radna Natalia Grosman wyraziła swoje 
zdanie na temat petycji. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia PRZECIW 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZYM. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria BRAK GŁOSU 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 7 głosów  przeciw – 3 głosów  wstrzym. – 1 głos  Brak 1 głosu 

Uchwała V/10/2023 została przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 3 przeciw,  
1 wstrzymującym się, brak 1 głosu z powodu chwilowego opuszczenia obrad. 
 
 



k) w sprawie rozpatrzenia wniosku w zakresie utworzenia na terenie Gminy Bieruń schroniska 
miejskiego dla bezdomnych zwierząt 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. Radna Natalia Grosman wyraziła swoją 
opinię, co do spójności uzasadnienia oraz zmiany jego zapisów oraz wątpliwości wzbudzających 
sprzeczne informacje. Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Radca Prawny wyjaśnili podstawę 
stanowiska oraz sentencji wniosku. Radny Piotr Świerkosz przedstawił swoje spostrzeżenia  
w zakresie podejścia do tematu opiniowania Komisji i wypracowania stanowiska Rady Miejskiej. 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/11/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

l) W sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczące Komisji Alkoholowej w Bieruniu 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przestawiła uzasadnienie projektu uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 



13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/12/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

m) w sprawie skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 
 
Radny Damian Gerycki, jako Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wspomniał,  
o zaproszeniu osoby skarżącej i jej nieobecności na posiedzeniach. 
Radna Barbara Panek-Bryła dopytała, o osobę składająca skargi. Przewodniczący Rady Miejskiej 
udzielił odpowiedzi. 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały 

pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała V/13/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

Ad  9 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o bieżącym przekazywaniu korespondencji oraz  
o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do końca kwietnia wskazując na datę 28 kwietnia 
br. (tj. piątek). 
 
 
 
Ad 10  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o uwagi do protokołu. Wobec braku uwag poddał pod 
głosowanie protokół z II nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 06.02.2023 r.: 
 
 



  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara WSTRZYM. 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Protokół nr II/2023 został przyjęty większością głosów, przy 11 za, 0 przeciw,  
1 wstrzymującym się. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z III Sesji Rady Miejskiej z dnia 

23.02.2023 r., do którego również nie było uwag. 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty WSTRZYM. 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za –  11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Protokół nr III/2023 został przyjęty większością głosów, przy 11 głosach za, 0 przeciw,  
1 wstrzymującym się. 
 

  



Ad 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady V Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Arleta Urbańczyk 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
    
                                                                                                                                              Marcin Nyga 
 


